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Zapytanie 

Szanowna Pani Prezydent,
W okresie kampanii wyborczej, kiedy ubiegała się pani o urząd prezydenta miasta Gliwice, złożyła
Pani kilkadziesiąt obietnic – jako radni utrzymujący stałą więź z mieszkańcami często jesteśmy
przez nich pytani o pani wiarygodność i realizację pani programu wyborczego. Jedną z złożonych
przez panią obietnic jest: „Zadbamy o seniorów. Zapewnimy nowe miejsca dla seniorów w ramach
Domów Pomocy  Społecznej  dofinansowując  proces  ich  modernizacji.  Wprowadzimy programy
sportowe  dla  seniorów  poprzez  zapewnienie  przestrzeni  aktywnego  spędzania  czasu  oraz
wprowadzenie zniżek do obiektów sportowych.”

W związku ze złożoną obietnicą zwracamy się z prośbą o informację:

1. Na jakim etapie jest realizacja tej obietnicy?
2. Ile nowych miejsc w DPS dla seniorów powstało od początku pani kadencji?
3. Czy DPS zostały zmodernizowane? W jakim zakresie, jaki był koszt?
4. Czy programy sportowe dla seniorów zostały wprowadzone? Gdzie się odbywają, ile seniorów
korzysta z programu, jak wyglądają zajęcia?
5. Czy zostały wprowadzone nowe zniżki dla seniorów na obiekty sportowe? 

Prosimy o precyzyjne i  wyczerpujące udzielenie odpowiedzi na nasz pytania z uwzględnieniem
okresu Pani urzędowania. 
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